
Ons Kerkrade 

kredietbank Limburg

Uit de begrotingswijziging: 

1) Wat is de reden van de stijging van de salariskosten? Zie dat deze redelijk gestegen zijn terwijl er 
minder vraag naar KBL diensten was over de gehele linie. 

2) Genoemd wordt dat het bedrag dat betaald kan worden aan de diensttijdtoelage niet ingeschat 
kan worden. Mijn vraag is waarom niet aangezien er vaak vaste regels zijn over wie in aanmerking 
komt voor deze toelage (in Maastricht bv na 10 jaar in dienst). Inclusie van deze toelage zou de 
wijziging preciezer kunnen maken.

3) De daling van de vraag naar KBL diensten in 2020 werd gezet op een grotere gevoelde afstand van 
mensen tijdens Corona omdat veel Online moest. Zijn de online mogelijkheden verbeterd? Dit omdat 
online services belangrijk zullen blijven voor mensen met gezondheidsklachten die toch wegens 
corona een grotere afstand voelen om fysiek hulp te zoeken. Online diensten kunnen daarom 
belangrijk zijn om de daling in aanvragen tegen te gaan. 

Meerjarenraming: 

1) Hier heb ik alleen de vraag waarom de gemeente Kerkrade de enige GR-gemeente is die nazorg in 
haar pakket heeft genomen bij de KBL? 

Zijn hier voordelen aan ipv nazorg zelf aan te bieden? En zo ja, waarom doen andere gemeenten dit 
niet? 


